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Johanna Svärd (S) 
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Justerare Anna Nordqvist  
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Underskrifter 
 Sekreterare 

 
Paragrafer §§ 110-125 

 Emmie Andersson  

 Ordförande 
  

 Anneli Mylly  

 Justerare 
  

 Anna Nordqvist   
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Datum då anslaget sätts upp 2021-12-27 Datum då anslaget tas ned 2022-01-19 
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§ 110 Dnr 7158  

Fastställande av föredragningslista och val av 
justerare 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Dagordningen fastställs. Anna Nordqvist (M) utses att justera protokollet. 
Justering sker tisdagen den 21 december. 
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§ 111 Dnr 00211-2017  

Tematiskt tillägg till översiktsplanen: 
Landsbygdsutveckling i strandnära läge LIS-område 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Beslutar att granskning av förslag till tematiskt tillägg till översiktsplanen, 
Landsbygdsutveckling i strandnära läge (LIS), ska genomföras.  

Sammanfattning av ärendet 
Ett förslag till tematiskt tillägg till översiktsplanen (TÖP) med utpekade av 
områden för landsbygdsutveckling i strandnära läge (LIS) har varit på ett andra 
samråd 24 maj – 30 juni 2021. Inkomna synpunkter har sammanställts och 
kommenterats i samrådsredogörelse 2 och förslaget har reviderats. Granskning 
av förslaget ska nu ske under minst 2 månader. Därefter kan det antas av 
kommunfullmäktige som ett tematiskt tillägg till översiktsplanen. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-12-06 

Samrådsredogörelse 2, 2021-12-06 

Miljökonsekvensbeskrivning, 2021-03-24 

Landsbygdsutveckling i strandnära läge, förslag 

Skickas till 
Miljö- och samhällsbyggnadsavdelningen 
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§ 112 Dnr 00320-2021  

Ansökan bidrag Svartå Folkets Husförening för år 
2022 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen besluta om uppdragsersättning för år 2022 till Svartå 
Folkets husförening om 250 tkr mot ansökta 296 tkr.   

Sammanfattning av ärendet 
Svartå Folkets hus inkom 2021-11-03 med en ansökan om uppdragsersättning 
för 2022 om 296 tkr. Svartå Folkets hus erhåller uppdragsersättning med 250 
tkr, samma belopp som för 2021. Uppdragsersättningen finansieras genom 
kommunstyrelsens budget för driftsbidrag och ska belasta budget 2022.    

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-12-02 

Svartå Folkets Hus ansökan, 2021-11-03 

Skickas till 
Svartå Folkets Hus 

Ekonomiavdelningen 
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§ 113 Dnr 00358-2021  

Uppföljning och återrapportering Degerfors 
motorklubb 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen godkänna uppföljning och återrapportering från 
Degerfors motorklubb.  

Sammanfattning av ärendet 
Enligt avtal om samarbete och marknadsföringsinsatser mellan Degerfors 
kommun och Degerfors motorklubb (KS 122-2019) ska efter varje säsong 
avtalet följas upp och återrapporteras till kommunstyrelsen.  

Degerfors motorklubb har lämnat följande uppföljning:  

”Degerfors Motorklubb har fått bidrag från kommunen om 175 tkr samt 50 tkr 
sedan avtalet skrevs 2020. Till att börja med köptes nya klubbtröjor in till vårt 
serielag Kanonerna. Vidare har klubben investerat i en transponderslinga, en ny 
startgrind samt en nyare traktor har köpts in. Arbetet på banan samt 
runtomkring banan har varit omfattande under 2020 och 2021.  

Klubben har trots Covid-19 lyckats hålla igång träningsverksamheten med 
restriktioner på banan. Tyvärr har klubben inte arrangerat några tävlingar under 
2020 och 2021, då vi från våren 2020 fram tills juni i år 2021 haft 
tävlingsförbud. Vår förhoppning är att vi ska kunna arrangera minst två 
tävlingar på banan under 2022. 

Covid-19 slog hårt mot vårt serielag Kanonerna. 2021 ställdes serien in på 
grund av Covid-19, men distriktet lyckades på höstkanten arrangera tre 
tävlingar för serien, men dessa tävlingar räknades inte i seriesystemet. I juni 
2021 startade serien igen, och i år kördes äntligen serien igen efter att 
tävlingsförbudet hävdes. Fyra deltävlingar kördes, men det var tungt för 
Kanonerna, många förare saknades i början, vilket märktes på resultaten och i 
serietabellen. Men Kanonerna gjorde en makalös upphämtning sista 
serietävlingen och säkrade sin plats i division 1 2022.  

Klubben ser positivt på framtiden, då vi har stora ambitioner på banan, 
serielaget i högsta divisionen samt många barn och ungdomar som är aktiva på 
banan.” 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-12-02 
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Skickas till 
Degerfors motorklubb 
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§ 114 Dnr 00316-2021  

LONA-bidrag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen godkänna samtliga projekt och ansöka om Lona-
bidrag för nedan projekt.  

Sammanfattning av ärendet 
Den lokala naturvårdssatsningen, LONA, är ett bidrag som ska stimulera 
kommuners och ideella föreningars långsiktiga naturvårdsengagemang. Via 
LONA finns möjlighet att få upp till 50 procent i bidrag för att genomföra 
projekt till nytta för naturvård, friluftsliv och folkhälsa. 

Tillväxtenheten har under hösten samarbetat med miljöförvaltningen samt 
serviceförvaltningen och arbetat fram tänkbara Lona-projekt som Degerfors 
kommun skulle kunna söka för 2022. Projekten ska inkluderas i kommunens 
integrationsarbete. Om projekten beviljas behövs de kompletteras med en 
driftbudget. Ansökan ska vara inne senast 1 december i Lona-tjänsten (tidigare 
Lona-registret). 

De fem olika projekten är i prioriteringsordning följande;  

1. Fiskebrygga Degernäs – tillgänglighet för fiske samt möjliggör för att ta 
sig till platsen via båt.  

a. Placering nedanför Degernäs Herrgård, där båtbryggan tidigare 
låg. Totalt 170 000 kr   

b. Tillgänglighetsanpassad markbunden brygga vid Letälven för 
fiske och rekreation. Totalt 170 000 kr  

2. Aktivitetsrundan – Skyltning med harmoniskyltar på strandpromenaden 
från Degernäs camping till Stora Degernäs. Samt skyltning för att öka 
puls och rörelse i Råbäcksspåret. Totalt 46 000 kr. 

3. Naturkartan – digitalisering av kartmaterial. Totalt 66 000 kr   
4. Förbättra skolskogarna – utomhus, grillplatser och vindskydd. Totalt 

134 000 kr. 
5. Utveckla Kulturcentrum Berget – uteklassrum kombinerat med ett 

naturrum med naturlekpark. Totalt 730 000 kr.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-11-22 
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Skickas till 
Tillväxtstrateg  

Miljöstrateg 

Servicechef 
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§ 115 Dnr 00363-2021  

Revidering av handlingsplan för integration 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Tackar för informationen.  

Sammanfattning av ärendet 
Kommundirektör återrapporterar arbetet med revidering av handlingsplan för 
integration. En aktivitet i kommunstyrelsens verksamhetsplan för 2021 är att 
kommunens handlingsplan för integration ska revideras. 

Syftet med handlingsplanen är att uppnå de verksamhetsmål som finns för 
integration och arbetsmarknad i Degerfors kommun. Arbetet med revideringen 
av integrationsplan har påbörjats men kräver ytterligare samarbete och inspel 
från berörda förvaltningar. Planen avses att presenteras i januari/februari 2022. 
Förvaltningen har under 2021 prioriterat uppdraget om striktare 
ekonomistyrning.  

Skickas till 
Kanslichef  
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§ 116 Dnr 00336-2020  

Uppdrag från samråd - Utredning om vuxenstöd vid 
måltid 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen att 

• Rekommendera kultur- och utbildningsnämnden att genomföra 
utredningens föreslagna rekommendationer. 

• Rekommendera folkhälsonämnden att genomföra rekommendationen 
kommunikationsplan för måltider.  

Sammanfattning av ärendet 
Samhälle och serviceförvaltningen tillsammans med skolförvaltningen och 
kultur- och utbildningsförvaltningen har på uppdrag av kommunstyrelserna i 
Karlskoga och Degerfors utrett villkor för måltidssituationen. Utredningen har 
identifierat ett antal åtgärder och riktlinjer som behöver genomföras för att 
skapa bättre villkor för måltidssituationen i kommunerna.  

För att skapa en bra skolmåltid behöver flera perspektiv tas i beaktande. 
Utredningen har därför tagit fram fem rekommendationer för fortsatt arbete 
tillsammans med en övergripande rekommendation att arbetet behöver ske i 
samverkan. Insatserna innefattar riktlinje för pedagogisk lunch och 
vuxennärvaro, arbetsmodell för schemalagd lunch, kommunikationsplan, 
struktur för matråd samt plan för utveckling av måltidsmiljön.  

Folkhälsonämndens förslag till beslut 
Folkhälsonämnden godkänner rapportering av utredning av villkor för 
måltidssituation och överlämnar utredningen till kommunstyrelsen i Karlskoga 
och i Degerfors.  

• Folkhälsonämnden föreslår kommunstyrelsen i Degerfors att uppdra 
kultur- och utbildningsnämnden att genomföra utredningens föreslagna 
rekommendationer.  

• Folkhälsonämnden föreslår kommunstyrelsen i Karlskoga och i 
Degerfors att uppdra folkhälsonämnden att genomföra 
rekommendationen kommunikationsplan för måltider. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse samhälle och serviceförvaltningen, 2021-11-22 
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Underlagsrapport måltidssituationen, 2021-11-17    

Skickas till 
Kultur- och utbildningsnämnden  

Folkhälsonämnden  
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§ 117 Dnr 00224-2021  

Svar på medborgarförslag: Samtliga anställda vid 
våran kommun ska drogtestas 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen avslå medborgarförslag om införande av 
drogtestning för samtliga kommunanställda medarbetare. 

Sammanfattning av ärendet 
2021-06-24 inkom ett medborgarförslag om att genomföra drogtest för samtliga 
kommunanställda.  

I Degerfors kommuns policy för alkohol och droger finns stipulerat att 
drogtestning kommer att genomföras i det fall misstanke om missbruk 
föreligger. Denna policy utgör fullgott regelverk för att säkerställa att Degerfors 
kommun lever upp till kraven på en säker arbetsmiljö i enlighet med svensk 
arbetsmiljölagstiftning.  

Yrkanden 
Örjan Samuelsson (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut.  

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2021-11-16 

Medborgarförslag, 2021-06-24  

Degerfors kommuns alkohol & drogpolicy 

Skickas till 
Förslagsställaren  
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§ 118 Dnr 00211-2021  

Svar på motion: Låt skolan förbli avgiftsfri för att 
motverka utanförskap från Socialdemokraterna och 
Kristdemokraterna i Degerfors 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Återremitterar ärendet till Kultur- och utbildningsnämnden för ett klargörande 
gällande den andra punkten om att ”ingen formell uppmaning till föräldrar om 
att de ska skicka med frukt, förekommer i från Degerfors skolor” utifrån 
följande frågeställningar:   

1. Sker samling för att äta frukt på skolorna?  

2. Görs det olika på olika skolor?   

Sammanfattning av ärendet 
2021-06-10 inkom en motion från Johanna Svärd (S), Patrik Renberg (S) och 
Jan Johansson (KD) med följande förslag ”uppmaning till egen frukt slopas 
omgående” och att ”skolan bistår med frukt för att leva upp till lagen om 
avgiftsfri skola” Motivet som anges är att skolan enligt motionsskrivarna 
uppmanar föräldrar till förskoleklassernas barn att skicka med frukt varje dag, 
vilket skulle stå i strid med lagstiftningen om att skolan ska vara avgiftsfri. 

Skolans avgiftsfrihet är reglerad i skollagen och det råder bred konsensus bland 
skolans förvaltning och rektorer om att skolan ska vara avgiftsfri. Vid de 
tillfällen då aktiviteter som faller under ringa kostnad sker finns också 
konsensus om att skolan kompenserar för de elever som lever i en 
socioekonomiskt utsatt situation, så att de kan delta på likvärdiga villkor. 

Det är idag tillåtet för barnen i förskoleklass att medta frukt hemifrån. Barnens 
preferenser avseende fruktsort, varierar på ett sätt som skulle göra det svårt för 
skolan att tillhandahålla ”rätt frukt till alla varje dag”. Vissa barn har allergier 
mot olika frukter. Skulle skolan tillhandahålla frukt skulle ett förfarande med 
dagliga beställningar vara nödvändigt med specialanpassningar på samma sätt 
som skollunchen. Skulle det införas frukt för förskoleklassen blir skolan också 
nödgade att införa det för alla elever utifrån likvärdighetsprincipen och då 
skulle det handla om 178 000 frukter per år. Budget saknas under innevarande 
verksamhetsår för att skolan ska kunna tillhandahålla en variation av frukter 
som kan ätas av alla i de aktuella volymerna. 

Kultur- och utbildningsnämndens förslag till beslut 
Kultur- och utbildningsnämnden föreslår fullmäktige besluta att avslå motionen 
med motiveringen att; 
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1. Skolans avgiftsfrihet redan är reglerad i skollagen. 

2. Ingen formell uppmaning till föräldrar om att de ska skicka med frukt, 
förekommer i från Degerfors skolor. 

3. Budget saknas under innevarande verksamhetsår för att skolan ska 
kunna tillhandahålla en variation av frukter som kan ätas av alla.  

Yrkanden 
Anneli Mylly (V) yrkar att punkt två i motionen ska återremitteras till kultur- 
och utbildningsnämnden för förtydligande och konkretiserande vad gäller 
följande frågesställningar: sker formella/schemalagda samlingar för att äta 
frukt? Görs det olika på olika skolor?  

Anna Nordqvist (M) instämmer med Anneli Myllys (V) yrkande. 

Johanna Svärd (S) instämmer med Anneli Myllys (V) yrkande.  

Beslutsunderlag 
Kultur- och utbildningsnämnden § 74/2021-09-08 

Motion från Johanna Svärd (S), Patrik Renberg (S) och Jan Johansson (KD) 
2021-06-10  

Skickas till 
Kommunfullmäktige  

Johanna Svärd (S)  

Patrik Renberg (S) 

Jan Johansson (KD) 
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§ 119 Dnr 00041-2021  

Svar på motion: Investera i våra skolors arbetsmiljö 
för barnens bästa 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Återremitterar ärendet till kultur- och utbildningsnämnden för förtydligande 
vad gäller följande frågeställning:  

1. Vad finns inom skolorna idag, vad saknas och hur arbetar skolorna 
gällande de att-satser som föreslås i motionen.    

Sammanfattning av ärendet 
2021-02-05 inkom en motion från Anna Nordqvist (M) med förslag om att 
investera i Degerfors skolors arbetsmiljö. Motivet som anges i motionen är att 
det finns stora renoveringsbehov i för- och grundskolornas innemiljöer och att 
underhållet brister. Motionsskrivaren menar att det är hög tid att skolorna 
prioriteras både nu och i framtida investeringar. 

Kultur- och utbildningsförvaltningen bedömer att förslagen i motionen är 
relevanta, önskvärda och skulle bidra till en sund utveckling av 
skolverksamheten i kommunen. Ett bra underhåll av kommunens fastigheter 
bidrar till en långsiktig stabil ekonomi och en god arbetsmiljö. Förslagens 
genomförande innebär dock ianspråktagande av resurser som under 
innevarande år saknas inom kultur- och utbildningsnämnden ekonomiska och 
personella resurser.  

Motionsskrivaren riktar särskilt fokus på kommunens förskolor och skolor, 
men kultur- och utbildningsförvaltningen bedömer att motsvarande behov 
finns inom hela kommunens fastighetsbestånd. Frågeställningen bör därför 
rimligen lyftas till att gälla hela kommunens fastighetsbestånd och vara ett 
uppdrag som ges till ansvarig för kommunens ägande och de organisationer 
som på uppdrag bedriver kommunens fastighetsförvaltning. 

Kultur- och utbildningsnämndens förslag till beslut 
Kultur- och utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att ta upp 
motionen för omprövning av beredningsinstans. 

Yrkanden 
Anneli Mylly (V) yrkar på att ärendet ska återremitteras för förtydligande om 
vad som görs idag inom skollan gällande de att-satser som föreslås i motionen.  
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Beslutsunderlag 
Kultur- och utbildningsnämnden §73/2021-09-09  

Motion från Anna Nordqvist (M) 2021-02-05   

Skickas till 
Kommunfullmäktige  

Anna Nordqvist (M)  
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§ 120 Dnr 00236-2021  

Svar på motion: Alla barn förtjänar en bra start och 
att lyckas i livet. en bra fullgjord skolgång är en 
väsentlig del i detta 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen besluta: 

1. Avslå motionens fem första att-satser med motiveringen:  

Skolan i sina styrdokument redan har uppdraget att: 

• Löpande följa upp och rapportera till huvudman hur många 
elever som är/eller riskerar att bli hemmasittare i Degerfors 
skolor. 

• Upprätta individuella handlingsplaner för varje enskild elev som 
riskerar att ej nå målen. I det ingår också planer för återgång till 
skola vid problematisk skolfrånvaro. 

• God kommunikationen mellan vårdnadshavare och skola. 

• Uppsökande insatser redan är en del av skolans åtgärdsinsatser 
för barn som har problematisk frånvaro, är hemmasittare och 
inte fullgör sin skolplikt. 

• Finansieringen av skolan sker genom ramtilldelning från 
fullmäktige utifrån behovsäskande från nämnden och genom av 
nämnden beslutade resursfördelningsmodeller som tar hänsyn 
till en rad olika faktorer på respektive skola, däribland behovet 
av särskilt stöd. Därför vore det olämpligt att gå vid sidan om 
befintlig styrkedja för ett enskilt behov.  

2. Bifalla motionen sjätte att-sats: att öka samverkan mellan skola, 
elevhälsa och socialtjänst genom Degerforsmodellen och TABB 
(Skottlandsmodellen) för att arbeta med barnen och stötta dess familjer. 

Sammanfattning av ärendet 
2021-07-01 inkom Anna Nordqvist (M) med en motion om insatser för att nå 
de elever som är hemmasittare eller har hög skolfrånvaro.  

Motionen lyfter flera insatser kring uppföljning och åtgärder för elever med 
problematisk skolfrånvara och föreslår förstärkt finansiering för grundskolans 
kommungemensamma stödverksamhet, som i motionen benämns SUND, men 
som inom förvaltningen nu går under namnet grundskolenavet. 
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Motionen lyfter också att en del vårdnadshavare signalerar att genomförda 
sparåtgärder har lett till att stödresurser minskat för elever med stora behov av 
stöd på enskilda skolenheter. 

Yrkanden 
Anneli Mylly (V) yrkar att motionen ska anses besvarad utifrån det svar som 
angetts i tjänsteskrivelsen.  

Anna Nordqvist (M) yrkar på att motionen ska bifallas i sin helhet.  

Örjan Samuelsson (S) yrkar på bifall till motionen.  

Beslutsordning 
Ordföranden ställer sitt eget yrkande mot Anna Nordqvist (M) yrkande och 
finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutat att Anna Nordqvist yrkande 
ska ställas mot kultur- och utbildningsnämndens förslag till beslut.  

Ordföranden ställer sedan kultur- och utbildningsnämndens förslag till beslut 
mot Anna Nordqvist (M) yrkande och finenr att kommunstyrelsens 
arbetsutskott beslutat enligt kultur- och utbildningsnämndens förslag till beslut.  

Reservation 
Anna Nordqvist (M), Örjan Samuelsson (S) och Johanna Svärd (S) reserverar 
sig mot beslutet.   

Beslutsunderlag 
Kultur- och utbildningsnämnden § 98/2021-11-10 

Motion från Anna Nordqvist (M) 2021-07-01 

Skickas till 
Kommunfullmäktige  

Anna Nordqvist (M)  
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§ 121 Dnr 00286-2020  

Svar på motion: Fasa ut och avskaffa delade turer 
inom äldreomsorgen i Degerfors kommun 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Sänder till kommunstyrelsen utan förslag till beslut.  

Sammanfattning av ärendet 
2020-10-05 inkom en motion om att fasa ut och avskaffa delade turer inom 
äldreomsorgen från Jan Johansson (KD).   

Inom socialförvaltningen har idag alla boendeenheter inom Särskilt boende 
(SÄBO) samt hemtjänsten, delade turer på helgerna. Delade turer innebär att 
verksamheten kan bemanna med ett färre antal medarbetare då verksamhetens 
behov inte kräver fler med anledning av att behovet varierar över dygnet. Idag 
arbetar de flesta av medarbetarna varannan helg och delad tur minst ett av 
arbetspassen. Brukarnas och verksamhetens behov utifrån dagens organisering 
kräver en högre bemanning morgon och kväll.  

Delade turer  SÄBO  Hemtjänst  
Antal delade turer per år i snitt 1 560 1 032 
Delade turer i timmar  18 720 8 772 
Antal årsarbetare 10 5 
Årskostnad för utökning (tkr) 4 962 2 325 

 Att ta bort delade turer genom att anställa nya/ fler medarbetare för att täcka 
behovet på helgerna, morgon och kväll, kräver ca 15 årsarbetare. Konsekvensen 
blir att övertaligheten ökar på vardagarna, då dessa inte anställs för enbart 
helgpass. Kostnaden för att genomföra detta är framräknad till cirka 7,2 
miljoner, baserat på att heltids sysselsättning är norm. 

Socialnämndens förslag till beslut 
Socialnämnden godkänner förvaltningens förslag enligt nedan: 

1. Intentionen i motionen är god men på grund av det ekonomiska läget är 
förvaltningens förslag till beslut avslag. 

2. Socialnämnden sänder beslut till kommunstyrelsen för godkännande 
och sedan till för kommunfullmäktige för beslut. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige § 138/2020-11-23 

Socialnämnden § 168/2021-11-24 
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Motion från Jan Johansson (KD) 2020-10-15 

Skickas till 
Kommunfullmäktige  

Jan Johansson (KD)  

 

 



 
 Kommunstyrelsens arbetsutskott 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
22(25) 

Sammanträdesdatum 
2021-12-14 

 
 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
     

 

§ 122 Dnr 00024-2021  

Svar på motion: Inför öppna sammanträden och 
web-sändningar i Degerfors kommun 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Sänder till kommunstyrelsen utan förslag till beslut.  

Sammanfattning av ärendet 
Anna Nordqvist (M) har inkommit med en motion om att websända 
kommunfullmäktig- och kommunstyrelsesammanträden, införa öppna 
sammanträden för kommunstyrelsen samt att arbeta för att förbättra det 
politiska debattklimatet i Degerfors kommun. Kommunfullmäktige beslutade i 
§ 34/2021-02-22 att översända motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
Kommunikatör och kanslichef har berett ärendet.         

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen godkänner och skickar till kommunfullmäktige att besluta 
följande: 

1. Att Degerfors kommun inför webbsändningar av kommunfullmäktige. 

2. Att sammanträdet direktsänds på Degerfors kommuns webbplats. 

3. Att sammanträdena finns tillgängliga och kan ses i efterhand på 
Degerfors kommuns webbplats. 

4. Att de förtroendevalda själva väljer om de vill att sammanträdena i 
kommunstyrelsen ska hållas öppna eller stängda för allmänheten. 

5. Att de förtroendevalda själva beslutar om en policy eller arbetssätt som 
medför ett bättre debattklimat.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige § 34/2021-02-22 

Motion från Anna Nordqvist (M), 2021-01-20   

Tjänsteskrivelse, 2021-09-24 

Skickas till 
Kommunfullmäktige  

Anna Nordqvist (M)  
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§ 123 Dnr 00343-2021  

Anmälan av motion: Återvinn plasten  

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Motionen överlämnas till kommundirektören för handläggning. 

Sammanfattning av ärendet 
Birgitta Höijer (C) och Tommy Karlsson (C) har inkommit med en motion om 
att kommunen ska återvinna plasten som används inom hemtjänsten och 
vårdboenden.   

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktige § 171/2021-11-22       

Motion från Birgitta Höijer (C) och Tommy Karlsson (C) 2021-11-19 

Skickas till 
Kommundirektör  
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§ 124 Dnr 00216-2021  

Rapport av ej verkställda beslut 2021 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Föreslår kommunstyrelsen att godkänna rapport av ej verkställda beslut för 
kvartal 3 2021.  

Sammanfattning av ärendet 
Socialförvaltningen har lämnat en rapport av ej verkställda beslut för kvartal 3 
2021.       

Beslutsunderlag 
Rapport av ej verkställda beslut kvartal 3 2021  

Skickas till 
Kommunstyrelsen  
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§ 125 Dnr 00069-2021  

Övriga frågor 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Ger kansliavdelningen i uppdrag att utreda och se över möjliga lösningar för 
riktlinjer kring medborgarförslag. Särskilt vad gäller gränssnitt i antal personer 
som ska skriva under ett medborgarförslag.   

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsens ordförande informerar om följande:  

• Möte för att diskutera arvodesreglemente 2022-01-25 kl. 10:00-12:00.  

• Har haft bolagsmöte och kommer att informera om det på nästa 
kommunstyrelsesammanträde.  

• Kommunsekreterare kommer att skicka ut kulturmiljöprogrammet som 
ska ut på samråd till de förtroendevalda i kommunstyrelsen.  

• Utvärdering gällande kommunens inköps- och anställningsstopp.  

Anneli Mylly (V) yrkar på att ge kansliavdelningen i uppdrag att utreda och se 
över möjliga lösningar för riktlinjer kring medborgarförslag, vad gäller 
gränssnitt i antal personer som ska skriva under ett medborgarförslag.  

Johanna Svärd (S) har anmält en övrig fråga gällande friskvårdsbidrag. Finns det 
anledning att se över friskvårdsbidraget och hur många av medarbetarna i 
kommunen som använder sitt E-passi friskvårdsbidrag.  

Kommundirektör svarar att en utvärdering av E-passi som friskvårdsbidrag 
planeras att genomföras. Hur många som nyttjar det och se över om E-passi är 
det främsta alternativet.  

Johanna Svärd (S) har anmält en övrig fråga gällande jaktarrende och 
gymnasieskolan. Få till ett samarbete gällande jaktfrågan och eventuellt ett 
naturprogram på gymnasiet.  

Kommunstyrelsens ordförande svarar att det är kultur- och 
utbildningsnämnden som beslutar om gymnasieprogram. Frågan får ställas till 
respektive ordförande för kultur och utbildningsnämnden samt 
servicenämnden.  
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